

No. 35811

August 7, 2014

Le 7 août 2014

Coram: LeBel, Karakatsanis and
Gascon JJ.

Coram : Les juges LeBel, Karakatsanis et
Gascon

BETWEEN:

ENTRE :

IMAX Corporation, Richard L. Gelfond,
Bradley J. Wechsler, Francis T. Joyce,
Neil S. Braun, Kenneth G. Copland,
Garth M. Girvan, David W. Leebron and
Kathryn A. Gamble

IMAX Corporation, Richard L. Gelfond,
Bradley J. Wechsler, Francis T. Joyce,
Neil S. Braun, Kenneth G. Copland,
Garth M. Girvan, David W. Leebron et
Kathryn A. Gamble

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Marvin Neil Silver and Cliff Cohen

Marvin Neil Silver et Cliff Cohen

Respondents

Intimés

JUDGMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C55982, 2014 ONCA 90, dated February 3, 2014, is granted with costs in the cause. This case is to be heard with *Canadian Imperial Bank of Commerce et al. v. Howard Green et al.* (35807) and *Celestica Inc. et al. v. Trustees of the Millwright Regional Council of Ontario Pension Trust Fund et al.* (35813).

JUGEMENT

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C55982, 2014 ONCA 90, daté du 3 février 2014, est accueillie avec dépens selon l'issue de la cause. La présente cause sera entendue conjointement avec *Banque Canadienne Impériale de Commerce et autres c. Howard Green et autre* (35807) et *Celestica Inc. et autres c. Trustees of the Millwright Regional Council of Ontario Pension Trust Fund et autres* (35813).

J.S.C.C.
J.C.S.C.